
HipoLogika Marka Szewczyka - Zapraszam do lektury

PÃ³Å‚Å›rodki
Felietony
NadesÅ‚any przez: Marek Szewczyk
PrzesÅ‚any: 12.11.2015, 17:56:19

Biuro PZJ dziaÅ‚a kiepsko. To widzÄ… wszyscy, a odczuwa wiÄ™kszoÅ›Ä‡. &bdquo;O wadliwej
organizacji pracy biura&rdquo; mówiono na spotkaniu zarzÄ…du PZJ z czÄ™Å›ciÄ… Å›rodowiska w
Gliniku Zaborowskim. ZarzÄ…d z nowym prezesem na czele widzi to i próbuje coÅ› w tej materii
zrobiÄ‡. ÅšwiadczÄ… o tym nieformalne ruchy kadrowe we wÅ‚adzach PZJ. Tyle, Å¼e zamiast
zdecydowanymi ruchami poprzestawiaÄ‡, czy wrÄ™cz powymieniaÄ‡ czÄ™Å›ci, które sprawiajÄ…,
Å¼e  mechanizm kiepsko funkcjonuje, wiÄ…Å¼e te czÄ™Å›ci za pomocÄ… sznurków i mówi
&ndash; teraz bÄ™dzie juÅ¼ dobrze. MoÅ¼e bÄ™dzie nieco lepiej, ale dobrze byÄ‡ nie moÅ¼e.  

W lipcu tego roku napisaÅ‚em tekst pt. &bdquo;Dwa filary&rdquo; i do niego odsyÅ‚am
zainteresowanych szczegóÅ‚ami. GÅ‚ównÄ… tezÄ… tego tekstu jest to, Å¼e dobra organizacja
kaÅ¼dego zwiÄ…zku sportowego opiera siÄ™ na pracy dwóch zawodowców: sekretarza
generalnego i szefa wyszkolenia. W ostatnich miesiÄ…cach w naszym ZwiÄ…zku specjalisty od
sportu nie ma w ogóle, a sekretarz generalny jest, ale bardzo kiepski. No to zamiast go zwolniÄ‡,
albo przesunÄ…Ä‡ na inne stanowisko, odjÄ™to mu czÄ™Å›Ä‡ obowiÄ…zków po to, aby
&bdquo;w takiej sytuacji Sekretarz Generalny wiÄ™cej czasu mógÅ‚ poÅ›wiÄ™ciÄ‡ koordynacji
spraw sportowych.&rdquo; &ndash; jak moÅ¼emy przeczytaÄ‡ w protokole nr 15 z posiedzenia
zarzÄ…du z 25 wrzeÅ›nia. De facto Wojciech Jachymek zostaÅ‚ nieformalnym dyrektorem biura, a 
Å•ukasz Jankowski &ndash; szefem wyszkolenia, czy jak kto woli dyrektorem sportowym.
WierzÄ™, Å¼e pan Jachymek bÄ™dzie lepszym przeÅ‚oÅ¼onym wszystkich pracowników biura, bo
trudno sobie wyobraziÄ‡, aby ktoÅ› mógÅ‚ byÄ‡ gorszym szefem niÅ¼ kol. Jankowski. Ale co z
drugÄ… czÄ™Å›ciÄ… obowiÄ…zków, jakie ma kaÅ¼dy sekretarz generalny - kontakty z
miÄ™dzynarodowÄ… federacjÄ…? Kto bÄ™dzie dziaÅ‚aÅ‚ w tym obszarze? Dlaczego nie
sformalizowaÄ‡ tych ruchów, jakie dokonaÅ‚ zarzÄ…d? Co by siÄ™ staÅ‚o, gdyby koledze
Jankowskiemu zmieniÄ‡ stanowisko z sekretarza generalnego na dyrektora sportowego, aby to
byÅ‚o zgodne z obecnym stanem faktycznym? Zdaje siÄ™, Å¼e czÅ‚onkowie zarzÄ…du nie
mogÄ… siÄ™ zdecydowaÄ‡ na takie posuniÄ™cie, kierowani faÅ‚szywym poczuciem lojalnoÅ›ci.
Skoro Å•ukasz Jankowski stanÄ…Å‚ po ich stronie w konflikcie z poprzednim prezesem (gÅ‚ównie
chodzi o niezÅ‚oÅ¼enie podpisu pod kolejnÄ… transzÄ… pÅ‚atnoÅ›ci za Artemor), to teraz nie
mogÄ… go skrzywdziÄ‡. OdejmujÄ… mu wiÄ™c obowiÄ…zków, biorÄ…c je na siebie, nieformalnie
przesuwajÄ… na inne stanowisko (poÅ›rednio przyznajÄ…c, Å¼e siÄ™ nie nadaje na sekretarza
generalnego), ale zapewniajÄ… komfort zachowania uposaÅ¼enia i prawa do nazywania siÄ™
sekretarzem generalnym (nt. w jÄ™zyku polskim nie ma powodów pisaÄ‡ tej nazwy duÅ¼ymi
literami).Å•ukasza Jankowskiego w ten sposób nie krzywdzÄ…, ale krzywdzÄ… wszystkich innych.
Siebie samych zresztÄ… teÅ¼. Prowizorka pozostanie prowizorkÄ…. Mechanizm powiÄ…zany na
sznurki nie moÅ¼e dobrze funkcjonowaÄ‡. PrÄ™dzej czy póÅºniej wyjdzie im to bokiem.Marek
Szewczyk

https://hipologika.pl 24.06.2025, 7:54:31 - 1

https://hipologika.pl
mailto:webmaster@hipologika.pl

